
1

Aase Ramskov Jensen

Fra: plan
Sendt: 15. december 2016 17:10
Til: Aase Ramskov Jensen
Cc: Janne Berg
Emne: VS: Vedr. forslag til lokalplan nr. 471

Fra: Arne Christensen [mailto:abchris@mail.dk]  
Sendt: 15. december 2016 14:00 
Til: plan <plan@viborg.dk> 
Emne: Vedr. forslag til lokalplan nr. 471 

Undertegnede har modtaget brev fra kommunen vedr. det under emne nævnte lokalplanforslag. 

Jeg gør herved indsigelse imod formuleringen i lokalplanforslagets pkt. E side 15 under Fredsskov. 
Kommunens politiske ledelse, både Teknisk Udvalg og Økonomi- og Erhvervsudvalget, har hhv. 2-11-2016 
og 16-11-2016 godkendt formuleringen "...det tilstræbes at finde erstatningsarealer til skov i umiddelbar 
forbindelse med området", hvor området naturligvis er lig med Lyngsøparken. Både kommunens egne 
planer og Alhedens Borgerforening peger på egnede områder, der kan erhverves til formålet. 

Jeg anser det for en utilladelig fravigelse fra udvalgenes afgørelse, når der i lokalplanforslaget blot står 
"...plantes erstatningsskov andetsteds". Dermed gives forvaltningen frie hænder til igen at søge 
erstatningsskov placeret f.eks. i Undalslund i Viborg, stik imod udvalgenes bestemmelse. 

Jeg indstiller derfor, at politikernes formulering også anvendes i lokalplanforslaget, så afsnittet kommer til 
at lyde:  

Under forudsætning af, at SVANA meddeler ophævelse af fredskovspligten, skal det tilstræbes at 
finde erstatningsarealer til skov i umiddelbar forbindelse med området. Der vil formodentlig skulle 
etableres 1½ gange erstatningsskov i forbindelse med lokalplanens realisering. 

med venlig hilsen 
Arne Christensen 
Skovvej 22, Frederiks 
7470 Viborg 
21419886, abchris@mail.dk   
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Aase Ramskov Jensen

Fra: plan
Sendt: 4. januar 2017 14:01
Til: Aase Ramskov Jensen
Cc: Janne Berg
Emne: VS: Indsigelse

Fra: Knud Gaarn‐Larsen [mailto:knud@gaarn‐larsen.dk]  
Sendt: 4. januar 2017 13:33 
Til: plan <plan@viborg.dk> 
Emne: Indsigelse 

Vedr. forslag til lokalplan nr. 471 

Jeg er blevet gjort opmærksom på at forvaltningen ønsker at fravige en afgørelse der går på at der skal findes 
erstatningsarealer i forbindelse med området til at der ”plantes erstatningsskov andetsteds!” 
Det synes jeg ikke er rimeligt, da der er plads i nærområdet! 

Med venlig hilsen 

Knud Gaarn‐Larsen 
Kingosvej 56, Frederiks 
7470 Karup 
Tlf.: 86 66 14 49/25 45 44 88 
Mail: knud@gaarn‐larsen.dk 
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Aase Ramskov Jensen

Fra: plan
Sendt: 4. januar 2017 14:06
Til: Aase Ramskov Jensen
Cc: Janne Berg
Emne: VS: lokalplan Frederiks

Fra: Karsten [mailto:kc.stentebjerg@webspeed.dk]  
Sendt: 4. januar 2017 13:30 
Til: plan <plan@viborg.dk> 
Emne: lokalplan Frederiks 

Undertegnede har modtaget brev fra kommunen vedr. det under emne nævnte lokalplanforslag. 

Jeg gør herved indsigelse imod formuleringen i lokalplanforslagets pkt. E side 15 under Fredsskov. Kommunens 
politiske ledelse, både Teknisk Udvalg og Økonomi‐ og Erhvervsudvalget, har hhv. 2‐11‐2016 og 16‐11‐2016 
godkendt formuleringen "...det tilstræbes at finde erstatningsarealer til skov i umiddelbar forbindelse med området", 
hvor området naturligvis er lig med Lyngsøparken. Både kommunens egne planer og Alhedens Borgerforening peger 
på egnede områder, der kan erhverves til formålet. 

Jeg anser det for en utilladelig fravigelse fra udvalgenes afgørelse, når der i lokalplanforslaget blot står "...plantes 
erstatningsskov andetsteds". Dermed gives forvaltningen frie hænder til igen at søge erstatningsskov placeret f.eks. i 
Undalslund i Viborg, stik imod udvalgenes bestemmelse. 

Jeg indstiller derfor, at politikernes formulering også anvendes i lokalplanforslaget, så det i afsnittet kommer til at 
lyde:  
"... skal det tilstræbes at finde erstatningsarealer til skov i umiddelbar forbindelse med området". 

Venlig hilsen 
Connie Stentebjerg 
Rønnealle 26 
7470 Karup 

Denne e‐mail blev kontrolleret for virusser af Avast antivirussoftware. 
www.avast.com  
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Aase Ramskov Jensen

Fra: plan
Sendt: 4. januar 2017 20:37
Til: Aase Ramskov Jensen
Cc: Janne Berg
Emne: VS: Indsigelse mod forslag til lokalplan nr. 471

Fra: galleripg@gmail.com [mailto:galleripg@gmail.com] På vegne af Ole Mølgaard 
Sendt: 4. januar 2017 17:43 
Til: plan <plan@viborg.dk> 
Emne: Indsigelse mod forslag til lokalplan nr. 471 

Efter gennemlæsning af lokalplanforslag nr. 471 ser jeg en uoverensstemmelse mellem formuleringen i 
lokalplanforslagets pkt. E side 15 under Fredskov: 
Der vil formodentlig skulle etableres 1½ gange erstatningsskov i forbindelse med lokalplanens 
realisering. 

 og så Beslutningen i Teknisk Udvalg den 02-11-2016, hvor der står:  
at det tilstræbes, at finde erstatningsarealer til skov i umiddelbar forbindelse med området 

Beslutningen og formuleringen i Teknisk udvalg  godkendes i Økonomi- og Erhvervsudvalget den 16-11-
2016. 

Det vil være af meget stor betydning for borgerne i Frederiks, at der stadig er et stort rekreativt område i 
denne del af byen. 

Som medlem af byfornyelsesgruppen er det også af stor vigtighed at påpege de forringede muligheder en 
indskrænkning af de rekreative områder giver. Vi skal have borgermøde om byfornyelse i Frederiks d. 17. 
ds og har netop Lyngsøparken og dens muligheder med i debatoplægget. En etablering af 1½ gange 
erstatningsskov i umiddelbar forbindelse til Lyngsøparken vil derimod øge mulighederne. 

Jeg foreslår, at lokalplanforslagets ordlyd bliver, som politikerne har foreslået: 
at det tilstræbes, at finde erstatningsarealer til skov i umiddelbar forbindelse med området 

Med venlig hilsen 
Ole Mølgaard 
20235222 

olem@galleri-pg.dk 
Nørregade 27 
Frederiks 
7470 Karup J. 
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Vedr. forslag til lokalplan nr. 471 

Undertegnede vil hermed gøre indsigelse imod, at der på forslagets side 15 under punktet 

freds skov bruges en formulering, som ikke er i overensstemmelse med, hvad Teknisk 

Udvalg og Økonomi‐ og Erhvervsudvalget har bestemt. Vi ønsker naturligvis, at 

genplantning af freds skov skal ske i samme område, hvor der inddrages freds skov, nemlig 

ved Lyngsøparken i Frederiks og ikke i Viborg. 

Ordlyden ”det tilstræbes at finde erstatningsarealer til skov i umiddelbar forbindelse med 

området” bør fastholdes som allerede bestemt. 

I 2008 blev der udarbejdet en plan af et konsulent firma, – Visionsoplæg for Frederiks – 

hvor alle foreninger i Frederiks var med til at stille forslag om byens udvikling. 

Her blev der stillet ønsker om mere bynær skov. Så er det jo noget imod byens ønsker, at 

ville fjerne beplantning fra byen. 

Med venlig hilsen 

Alhedens Borgerforening 

v./ formand 

Jørgen Maagaard 

Tlf. 40 41 18 22 

ljmaagaard@gmail.com   
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